

**PENGARUH KELUARGA TERHADAP PENCAPAIAN AKADEMIK
MURID INDIA DI SEKOLAH MENENGAH RENDAH**

GANESEN A/L KAMOO

**FAKULTI PENDIDIKAN
UNIVERSITI MALAYA
KUALA LUMPUR**

2013

**PENGARUH KELUARGA TERHADAP PENCAPAIAN AKADEMIK
MURID INDIA DI SEKOLAH MENENGAH RENDAH**

GANESEN A/L KAMOO

**Tesis Yang Dikemukakan Kepada Fakulti Pendidikan, Universiti Malaya
Bagi Memenuhi Keperluan Untuk Ijazah
Doktor Falsafah**

2013

UNIVERSITI MALAYA

PERAKUAN KEASLIAN PENULISAN

Nama: GANESEN A/L KAMOO

(No. K.P: 670317-04-5227)

No. Pendaftaran/Matrik: PHA 060011

Nama Ijazah: DOKTOR FALSAFAH

Tajuk Disertasi: PENGARUH KELUARGA TERHADAP PENCAPAIAN AKADEMIK MURID INDIA
DI SEKOLAH MENENGAH RENDAH

Bidang Penyelidikan:

Saya dengan sesungguhnya dan sebenarnya mengaku bahawa:

- 1) Saya adalah satu-satunya pengarang/penulis Hasil Kerja ini.
- 2) Hasil kerja ini adalah asli;
- 3) Apa-apa penggunaan mana-mana hasil kerja yang mengandungi hak cipta telah dilakukan secara urusan yang wajar dan bagi maksud yang dibenarkan dan apa-apa petikan , ekstrak , rujukan , atau pengeluaran semula daripada atau kepada mana-mana hasil kerja yang mengandungi hak cipta telah dinyatakan dengan sejasanya dan secukupnya dan satu pengiktirafan tajuk hasil kerja tersebut dan pengarang/penulisnya telah dilakukan di dalam Hasil Kerja ini.
- 4) Saya tidak mempunyai apa-apa pengetahuan sebenar atau patut semunasabahnya tahu bahawa penghasilan Hasil Kerja ini melanggar suatu hak cipta hasil kerja yang lain.
- 5) Saya dengan ini menyerahkan kesemua dan tiap-tiap hak yang terkandung di dalam hak cipta Hasil Kerja ini kepada Universiti Malaya (“UM”) yang seterusnya mula dari sekarang adalah tuan punya kepada hak cipta di dalam Hasil Kerja ini dan apa-apa pengeluaran semula atau penggunaan dalam apa jua bentuk atau dengan apa juga cara sekalipun adalah dilarang tanpa terlebih dahulu mendapat kebenaran bertulis dari UM.
- 6) Saya sedar sepenuhnya sekiranya dalam masa penghasilan Hasil Kerja ini saya telah melanggar suatu hak cipta hasil kerja yang lain sama ada dengan niat atau sebaliknya, saya boleh dikenakan tindakan undang-undang atau apa-apa tindakan lain sebagaimana yang diputuskan oleh UM.

Tandatangan Calon

Tarikh

Diperbuat dan sesungguhnya diakui di hadapan,

Tandatangan Saksi

Tarikh

Nama:

Jawatan:

PENGHARGAAN

Bersyukur kepada Tuhan yang maha berkuasa kerana dengan limpah dan kurnianya dapat saya menyiapkan tesis ini bagi memenuhi syarat pengurniaan Ijazah Doktor Falsafah (PhD), Universiti Malaya, Kuala Lumpur.

Terlebih dahulu saya ingin merakamkan jutaan terima kasih kepada Profesor Madya Dr. Norani Salleh, selaku penyelia kerana telah banyak memberi bimbingan, tunjuk ajar, motivasi serta kata-kata semangat dalam menyiapkan penulisan ilmiah ini dan semua Ketua Jabatan Asas Pendidikan dan Kemanusiaan, kerana telah memberi dorongan dan motivasi sehingga dapat saya menyempurnakan penyelidikan ini. Ribuan terima kasih ditujukan kepada Profesor Dr. Abdul Rahim Abdul Rashid dan Profesor Madya Dr. Chang Lee Hoon yang membimbing pada permulaan penulisan ilmiah ini.

Penghargaan yang tidak terkira kepada isteri tersayang J. Santhia Devi dan anak-anak saya G. Sharran, G. Thanish dan G. Keshveneei kerana sentiasa memahami kesukaran, tekanan dan keadaan saya dalam menyiapkan latihan ilmiah ini. Tidak lupa jutaan penghargaan saya kepada mendiang bapa saya P. Kamoo dan ibu saya L. Letchum Ammal (sakit tenat) yang memberikan didikan awal sehingga saya melangkah ke menara gading dan memperoleh Ijazah Kedoktoran ini serta sentiasa mendoakan kesihatan, kesejahteraan dan kejayaan saya sejak kecil lagi.

Tidak lupa juga abang saya En. K. Machap dan keluarganya, En. K. Suppiah dan keluarganya dan kakak saya K. Sellaei dan anaknya yang turut memberi motivasi kepada saya untuk menyiapkan latihan ilmiah ini. Saya juga tujukan penghargaan kepada Datin Komathi, Prof Madya Dr. Selvaraj dan isteri, emak mertua saya Pn. R. Jayaletumi, En. V. Rajendren SM dan keluarga, En. J. Mohana Krishnan Naidu dan keluarga, En. Vishnu

dan keluarga, Pn. Kaliammah dan Pn. Usha yang menjaga anak-anak ketika saya tidak ada di rumah, En. Kalaiselvam dan J. Thevendren Naidu yang sentiasa memberikan suntikan baru untuk menyiapkan latihan ilmiah ini.

Saya juga mengambil kesempatan ini untuk mengucapkan ribuan terima kasih kepada Pn. Alina Raneer dari Unit Latihan Ilmiah, Fakulti Pendidikan yang sanggup menyemak dan mengedit keseluruhan tesis ini sehingga lengkap keseluruhannya. Seterusnya ucapan terima kasih ditujukan kepada rakan-rakan saya N. Pathmanathan, K. Bala, M. Manivannan, A. Darwin, P. Govindan dan para pentadbir serta rakan-rakan guru SMK Seri Bemban kerana sentiasa memberi galakan serta dorongan sejak saya memulakan pengajian kedoktoran ini.

Hanya Tuhan sahaja yang dapat membalas jasa baik kalian semua. Semoga latihan ilmiah ini menjadi titik permulaan baru dalam menghadapi cabaran alaf baru dunia pendidikan dan pembangunan negara.

Nama : Ganesen Kamoo

Alamat: JB 1914 Taman Nyalas Baru,

Pekan Nyalas, 77100 Asahan,

Melaka.